

供应商样品交付质量协议

Suppliers Sample Delivery Quality Agreement

甲方：伟巴斯特车顶系统中国有限公司（含所有中国工厂）

Party A: Webasto Roof Systems China Ltd. (including all China Plants)

地址：上海市闵行区银都路 466 弄 33 号

No.33 Lane 466, Yindu Road Shanghai 201108

乙方：

Party B:

地址：

Address:

为了确保甲方伟巴斯特中国项目的顺利开展，协议双方同意就样品交付质量遵守以下要求：

1. 用于安装天窗的样品在交付甲方以前必须确保功能尺寸 100%合格。若有不合格，乙方必须在交付前完成返工，或与 Webasto 事先讨论并得到认可后才能交付。不合格样品不允许用于交付。
2. 样品（FOT/Pre-OTS/OTS）的不合格尺寸在报告中必须标识（报告和实际样件匹配，并由供应商严格审核和批准）。
3. 原则上，所有样品的缺陷必须要由乙方返工。由于样品的缺陷造成甲方直接和间接费用，一律由乙方承担（包括甲方进行返工产生的费用但不仅限于返工）。

本协议应于乙方最高公司管理者和最高质量管理者签字并加盖公章后立即生效。

In order to ensure projects safe launch at Party A Webasto China plants, both parties comply with the below requirements regarding sample delivery quality.

1. Samples to build roofs have to be qualified (100% function dimension OK) from Party B before delivery to Party A. If any Non-conformity, samples could be reworked or got the deviation from Webasto before delivery.
Unqualified samples to build roofs are not allowed to delivery without any deviation.
2. NOK dimensions of Delivery FOT/Pre-OTS/OTS have to be identified on dimension report (report and physical part should match. The reports should be checked and approved by supplier before submission.).
3. In principle, all sample failures must be reworked by Party B. The direct and indirect cost that occurs at Party A caused by sample failures is charged to Party B (including but not limited in rework cost by Party A).

This agreement is immediately effective with company stamp and signature by Party B company TOP management and TOP quality representative.

上海，2016 年 4 月

Shanghai, Apr.2016

.....

伟巴斯特车顶系统中国有限公司

Webasto Roof System China Ltd.

.....

乙方签字和盖章

Party B Supplier Signature and Stamp

